



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
6 FEBRUARI 2014

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	FILIPPA HALLQVIST
VICE ORDFÖRANDE	KARL "NETTO" GUSTAVSSON
KASSÖR	VINCENT ERICSSON
SEKRETERARE	MAGDALENA "TM" JANSSON
LEDAMOT	ELLINOR "JOEL6" RÅNGE
ORDFÖRANDE DP	TOBIAS "TJ" JOHANSSON
ORDFÖRANDE F6	SABINA "SABZ" SÖDERSTJERNA
ORDFÖRANDE FNOLLK	FANNY VIKSTEN
ORDFÖRANDE SNF	OSCAR "KALLDAL" KALLDAL
ORDFÖRANDE FOC	RICKARD ANDERSSON
ORDFÖRANDE FARM	MARINA YUDANOV

§1 Mötets öppnande Filippa öppnar mötet.

§2 Val av justerare Marina Yudanov väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll TM sammanfattar föregående mötesprotokoll.

§4 Rundabordet • **Kärnstyret:**

– Filippa

Letat lokal till SaFt och börjat bekanta sig med Göteborgs stads allmänna kaos. Har tillsammans med Vincent gjort ett utkast för hur ekonomin kan struktureras upp på ett färglösare sätt. Har även jobbat med ekonomipolicy (renskrivet dokument finns ej ännu) och allmän formalia.

– Netto

Incidenthanterat, varit på SU och pratat med en typ jämställdhetsamordnare. Tangentbordet och musen till sektionsskärmen är borta, har det blivit bortstädat?

– Vincent

Har varit på kårens kassörsforum. Har även haft introduktionsmöte med FARM:s kassör Nadja så att hon skulle få koll på bokföring. Har fått sin kvartalsrapport godkänd och håller på att sammanställa och bokföra i fas,

Filippa Hallqvist
Ordförande

Magdalena Jansson
Sekreterare

Marina Yudanov
Justerare



tänker sig att bli klar med detta idag. Har även vid närmare eftertanke pratat med banker. Åker bort nästa vecka.

– TM

Jobbar på med sektionmöte och funktionärsaspning. En uppdaterad version av reglementet finns nu på (gamla) ftek.

– Ellinor

Schema, lokaler och mejl. Vet nu allt om lokalbokning.

• **FARM:**

Har varit på möte med SNF och Doktorandsektionen om ett heldagsarrangemang för masterstudenter. Doktorander och företag skulle involveras i detta. Håller på att informera om CERN-resan, bråkar med ett konsultföretag som inte vill betala för att marknadsföra sig. Har även jobbat med mentorskap och extrajobb, fått mejl av Vetenskapsfestivalen, scoutat CHARM och skaffat sig röd matta som nu är i skyddsrummet. Samt gjort ytterligare ett par saker.

• **FnollK:**

Planerar vidare på phadderarr och mottagning. Börjar bli klara med sin verksamhetsplan, det blir mer fokus på studiefrågor under den kommande mottagningen.

• **DP:**

Har planerat omsits, som äger rum på lördag. Har även haft DuP och ska ha DuP imorgon, kom igen det blir kul.

• **Foc:**

Diskuterat verksamhetsplan och aspning.

• **SNFTM:**

Har börjat samla in nomineringar till Guldäppet, bestämmer imorgon till vem eller vilka det ska gå. Har haft möte om ansvarsfördelningen inom SNFTM. Rutinarbete ska delegeras bort från ordförande. Det är problem med ettornas programmeringskurs, bland annat kommer kursinformationen inte upp på kurshemsidan utan nämns bara på föreläsningarna. Kalldal kommer att ta upp detta med föreläsaren och Jana. ShareLaTeX är klappat och klart. Åker bort nästa vecka men är nåbar via mejl.

• **F6:**

Planerar aspning och ET-raj i LP3. Ska på omsits på lördag.

§5 Incidenthantering Vi diskuterar en incident som inträffade under juledigheten. Inget beslut fattas. Ytterligare möte krävs, Filippa skickar ut en Doodle till styret.



§6 Representanter till arbetsgrupp om poängspärrar Intresset för arbetsgruppen om poängspärrar mellan åren har varit enormt. Vi får bara välja ut 2 representanter (utöver representanter från Styret och SNFTM).
Beslut: Att utse Ida Kläppevik och Liam Håkansson till studentrepresentanter i arbetsgruppen om poängspärrar mellan årskurserna.

§7 Sektionsmöte Under själva mötesdagen är det FOC + FARM som lagar maten och alla hjälps åt att städa efter mötets slut.

§8 Doktorandsektionens arr FARM och SNF har haft möte med FFF¹. Doktorander i Göteborg ska ha ett event och ha föreläsningar om sitt dagliga arbete. Dels för att nätverka själva men även för att visa upp sig för masterstudenterna och öka intresset för att doktorera eller göra exjobb i anslutning till dem. De kommer också att ha någon form av postersession.
FARM kommer att kolla om några företag är intresserade av att komma dit².
Det kommer att bli ett heldagsevent för masterstudenter, inklusive lunch. Kommer att äga rum i Canyon/Kollektorn.

§9 Ekonomiöversikt Utkast till ekonomisk policy har cirkulerat via mejl. Några personer har hunnit kika på den. De stora förändringarna gäller att en del av föreningens pengar får användas till föreningsplagg samt mat under arrangemang. Konsekvensanalys behövs. Om man är intresserad av att medverka i detta arbete, mejla Filippa.

§10 Övriga frågor

- **Sektionens DuP:** Gara vill ha betalt för att spela på sektionens DuP. DP känner sig därmed osäkra på om de kan gå jämnt upp ekonomiskt och vill gärna ha någon form av säkerhet från Styret. Filippa lovar att hjälpa till att räkna på detta till nästa vecka.

§11 Nästa möte Nästa möte blir 13 februari 2014.

§12 Mötets avslutande Mötet avslutades av Filippa 13:00.

¹Föreningen för Forskarstudenter på Fysik

²Det låter paradoxalt, men även doktorandstudier tar en dag slut och då ska doktoranderna vidare ut i den verkliga världen

Veckans serie Från Glasbergen.

Copyright 2008 by Randy Glasbergen.
www.glasbergen.com



**“If you’re not happy working here, try
chewing on my socks. That always
cheers up my dog!”**

Av: Randy Glasbergen